Rami Technology Group Rami Technology USA LLC

10400N.W. 33rd Street Suite 290

Miami, Fl. 33172 USA

Tel: +1-305-5936033, Fax: +1-305-5943973

Miami, January 31st, 2013

To: All our China customers

致中国区客户:

Opening of New China Sales Office in Shenzhen

中国区深圳办事处开张通知

This is to inform you that effective February 1st 2013 we have opened a new Sales Office in Shenzhen.

我们慎重地宣布,从 2013年2月1日起,我们中国区深圳办事处正式开张。

The new Shenzhen office is located at the following address:

新的深圳办事处地址:

Rami Technology Shenzhen Office Room 402A, Technology Building, Duo Li Industrial Park, No105 Mei Hua Road, Futian District, Shenzhen 518049 P.R.C

Tel No: +86 755 21537033 /+ 86 755 21537133

Fax No: +86 755 21537933

纳美科技深圳办事处

中国深圳南山区深南大道国际市长交流中心 1503 室

电话: +86 755 21537033 /+ 86 755 21537133

传真: +86 755 21537933

The purpose of this office is to provide our customers with a local point of contact and support and improve our presence in China.

办事处的作用在于给中国区客户提供一个当地的联络服务点和提升我们在客户的存在感。

The new Shenzhen office will take over and replace the activities of our old Hong Kong and Shenzhen offices and personnel.

新的深圳办事处将取代和接管旧的香港办事处和旧的深圳办事处的一切业务。

The following personnel will be in charge with covering our China customers:

下列人员将管理和支持我们的中国区客户:

1) Jacky Xia – South China Sales Manager based in Shenzhen with responsibility for all customers in Shenzhen, Guangdong province and Hong Kong.

夏高辉-华南区销售经理,常驻深圳,服务于广东,香港和华南区的客户。

Email: jackyxia@ramitechnology.com, mobile: +86-13603056731

电邮: jackyxia@ramitechnology.com 手机: +86-13603056731。

2) Lucy Zhang – Central China Sales Manager based in Shanghai with responsibility for all customers in east, central and northern China.

Email: lucy.zhang@ramitechnology.com, mobile: +86-18616373938

张晶-常驻上海,服务于华东,华中和华北地区客户。

电邮: lucy.zhang@ramitechnology.com, 手机: +86-18616373938

3) Joan Zhan – Shenzhen office Inside Sales Manager

Email:joan@ramitechnology.com, mobile: +8613902446995

詹敏—深圳办事处客服经理

电邮:joan@ramitechnology.com, 手机: +8613902446995

For Inside Sales support, order placement and follow up, quotations, samples, specifications, etc. please send your inquiries to the following email address:

关于客户服务,下单,追货,报价,样品,规格书等,请发询 盘到如下邮箱:

shenzhen@ramitechnology.com

We trust that our new office and sales management personnel will better serve all our China and Hong Kong based customers and we hope for renewed growth and improvement of all our relationships.

我们相信我们的新办事处和销售团队将给我们的中国区和基于香港的客户提供更好的服务,我们希望重新增长和提升我们跟客户的关系。

We would like to thank all our customers for the continuous support.

在此感谢所有的客户对我们不断的支持。

Mesoudu Woll

Best regards,

致礼

Sasha Wolloch

President

Rami Technology Group